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Doko czenie ze str. 1.

- Jak obserwuj  te okr ne w -
drówki starszych ludzi prowadz cych 
rowery po piachu, potykaj cych si  
o wysoki asfalt, to znów wpadaj cych 
w dziur , bo w a nie robi  tam wy-
kopki, wtedy chce si  krzykn  - to 
chore! A s  te  ludzie z wózkami, 
z balkonikami i jak oni maj  si  prze-
dosta  na drug  stron ?

- Ju  dwa tygodnie t dy je d , 
przedzieram si  pi  metrów po 
kawa kach betonu i po piasku, aby 
doj  do s upka, gdzie jest w cznik 

zmiany wiate . ladów po pasach 
ju  dawno nie ma, wi c nawet jak 
przedrze si  cz owiek przez rozko-
pane chodniki, to i tak ryzykuje, e 
zostanie potr cony. 

K.J. 

- Jaki  czas temu w ród miesz-
ka ców i przedsi biorców zebrano 
podpisy pod petycj  nawo uj c  do 
skrócenia terminu zako czenia prac 
remontowych, które znacz co wp y-
waj  na nasze zyski, a w a ciwie ich 
brak. My przecie  utrzymujemy si  
z tych sklepów, a, niestety, w adze 
to lekcewa . 

Nie negujemy samego remontu, 
bo to oczywiste, e by  potrzebny. Nie 
podoba mi si  jednak sposób jego 
wykonywania, a jeszcze bardziej spo-
sób oznakowania, z którego wynika, 
e ca a Kolejowa jest zamkni ta, co 

mija si  z prawd . Na znakach lub 

pod nimi powinno by  zaznaczone, 
e np. do placu Kazimierza mo na 

dojecha  od strony ul. Sienkiewicza 
lub ul. wi tego Miko aja. Inaczej 
nasi potencjalni klienci, widz c znak 
o ca kowitym zamkni ciu ulicy, re-
zygnuj  ze skorzystania z naszych 
us ug. 

Drug  bardzo wa n  spraw  jest 
wyj tkowo d ugi, a wr cz za d ugi 
czas wyznaczony na zako czenie 
tych e prac. Takie rzeczy powinny 
by  robione szybko i sprawnie, w ko -
cu miasto p aci za to du e pieni dze. 

Ja nie mam pretensji ani do  rmy, 
która wygra a przetarg, ani do jej pra-
cowników, podpisali tak , a nie inn  
umow , wi c nie musz  si  spieszy . 
Moim zdaniem wina tkwi po stronie 
w adz naszego miasta, bowiem nikt 
nie pomy la  ani o mieszka cach, ani 
o przedsi biorcach, którzy prowadz  
dzia alno  na tej ulicy. 

Jestem po prostu rozgoryczony, 
bo to wszystko powinno by  zrobione 
znacznie szybciej. Mam pretensje do 
burmistrza, bo to on jest w adz , która 
ustala a kryteria przetargowe, wi c to 
on przyczyni  si  do wyznaczenia tak 
odleg ego terminu. 

Panie Burmistrzu, jak ja mam na 
Pana g osowa  w nast pnych wy-
borach?

Jerzy Morek

K.J.
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